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Abstract (en)
[origin: US2016305445A1] The invention relates to a multi-stage centrifugal pump with a foot part (2), a head part (14) and a wall part (16, 16′)
which connects the foot part (2) to the head part (14) and which peripherally surrounds the pump stages at the outer periphery. The centrifugal pump
moreover comprises a motor stool connecting to the head part (14) and for receiving an electric motor (20) provided for the drive of the centrifugal
pump. The wall part (16) projects in the axial direction beyond the head part (14) and is connected to the motor stool (FIG. 1).

Abstract (de)
Mehrstufige Kreiselpumpe mit einem Fußteil (2), einem Kopfteil (14) und einem das Fußteil (2) mit dem Kopfteil (14) verbindenden Wandungsteil
(16), welcher die Pumpstufen außenumfänglich umgibt. Zudem weist die Kreiselpumpe einen sich an den Kopfteil (14) anschließenden Motorstuhl
zur Aufnahme eines zum Antrieb der Kreiselpumpe vorgesehenen Elektromotors (20) auf. Der Wandungsteil (16) erstreckt sich in axialer Richtung
über den Kopfteil (14) hinaus und ist mit dem Motorstuhl verbunden.
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